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Zápis z 8. zasedání Akademického senátu 
č. j. UKFaF/427618/2021 
 
konaného 20. 10. 2021 od 14.00 hodin v zasedací místnosti děkanátu 
 
Přítomni: dr. Babica Jan, dr. Bárta Pavel, doc. Boušová Iva, Mgr. Brokešová Jana, doc. Červený 
Lukáš, Fecske Peter, Hanusová Anna, dr. Hošťálková Anna, Mgr. Horáček Ondřej, Jan Tomáš, 
Janovcová Hana, Mgr. Kerda Marek, Khatibi Seyedmohammad, doc. Krátký Martin, doc. 
Kučera Radim, dr. Kudláčková Zděnka, dr. Macháček Miloslav, doc. Malý Josef (část zasedání), 
Bc. Ocelková Anna, doc. Siatka Tomáš, prof. Šatínský Dalibor, dr. Vraníková Barbora, prof. 
Zimčík Petr 
Vedení fakulty: prof. Šimůnek Tomáš, prof. Doležal Martin, doc. Roh Jaroslav, prof. Solich 
Petr, prof. Štaud František 
 
Sekretářka Akademického senátu: Bc. Štěpánová Dana 
 
Hosté: Ing. Klik Stanislav, Mgr. Matějka Lukáš, dr. Matouš Petr, Ing. Navrátilová Lucie, prof. 
Trejtnar František, Mgr. Voříšková Eliška 
 
Omluveni: prof. Nachtigal Petr, Rataj Jan, Ing. Vlčková Lenka 
 
 
Navržený program: 
 

1. Zahájení  

2. Schválení programu 

3. Volba místopředsedy AS FaF UK za studentskou komoru 

4. Vystoupení vedení FaF UK 

5. Informace z AS UK a komisí AS UK 

6. Projednání Podmínek pro přijímací řízení pro studium v doktorských studijních 

programech na FaF UK pro akademický rok 2022/2023 

7. Volba kandidáta na funkci děkana FaF UK pro volební období 1. 2. 2022 – 31. 1. 2026 

8. Různé 

 
1. Zahájení 
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8. zasedání AS FaF UK začalo ve 14.00 hod. v prezenční formě v zasedací místnosti děkanátu. 
Předseda AS FaF UK prof. Petr Zimčík přivítal vedení fakulty, senátory, pozvané hosty a předal 
slovo místopředsedovi AS FaF UK doc. Krátkému, který v krátkosti představil program 
specifického, volebního zasedání AS. Skrutátory byli určeni a tichým souhlasem schváleni Mgr. 
Marek Kerda a Tomáš Jan. Průběh zasedání AS FaF UK zapsala sekretářka senátu Bc. Dana 
Štěpánová. 
 
 
2. Schválení programu 
 
Senátoři s předstihem obdrželi pozvánku a program 8. zasedání AS FaF UK. K navrženému 
programu nebyly vzneseny žádné připomínky a náměty, nikdo ze senátorů nepožádal 
o doplnění programu, proto místopředseda senátu doc. Krátký vyzval senátory k hlasování o 
jeho schválení.  
Hlasování: 21-0-0 (ano-ne-zdržel se)  
Závěr: AS FaF UK schválil program 8. zasedání AS FaF UK. 
 
Po odsouhlasení programu 8. zasedání AS FaF se přistoupilo k dalšímu bodu schváleného 
programu. 
 
 
3. Volba místopředsedy AS FaF UK za studentskou komoru 
 
Po rezignaci místopředsedy AS FaF Jakuba Mišíka se uvolnilo senátorské místo, na které z 
pozice náhradnice nastoupila kolegyně Hana Janovcová.  Na funkci místopředsedy AS FaF za 
studentskou komoru předsednictvo AS obdrželo jedinou nominaci. Nominovaným byl Tomáš 
Jan (nominující Mgr. Jana Brokešová). Kandidát s nominací souhlasil. 
Volební komise byla navržena ve složení: doc. PharmDr. Iva Boušová, Ph.D., Mgr. Ondřej 
Horáček a PhDr. Zděnka Kudláčková, Ph.D. 
 
Hlasování: 20-0-2 (ano-ne-zdržel se)  
Závěr: AS FaF UK ustanovil volební komisi pro volbu místopředsedy za studentskou komoru 
ve složení: doc. PharmDr. Iva Boušová, Ph.D., Mgr. Ondřej Horáček a PhDr. Zděnka 
Kudláčková, Ph.D. 
 
Místopředseda AS doc. Krátký předal slovo dr. Kudláčkové, předsedkyni volební komise pro 
volbu místopředsedy AS FaF UK za studentskou komoru. Dr. Kudláčková seznámila přítomné 
senátory s dalším volebním děním a zahájila samotnou volbu. 
Volba proběhla podle jednacího řádu. Volebního aktu se zúčastnilo 23 senátorů, bylo 
odevzdáno 23 platných volebních lístků. 
 
Hlasování: 22-0-1 (pro-proti-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK zvolil Tomáše Jana místopředsedou za studentskou komoru. 
Po svém zvolení požádal místopředseda Tomáš Jan o slovo a poděkoval všem, kteří mu dali 
důvěru. Jako hlavní cíl si dal zlepšení komunikace se studijním oddělením a požádal přítomnou 
Ing. Navrátilovou (vedoucí SO) o osobní schůzku. 
 
 
4. Vystoupení vedení FaF UK 
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prof. Šimůnek /děkan fakulty/: 

• Covid-19: Výuka zatím probíhá v normálním režimu.  

• MEPHARED (M2): Máme kompletní podklady pro stavební povolení, je již vyřešen 

ichodník. Řeší se finanční zabezpečení přípravné fáze i vlastní stavby. Příspěvek 

z fondu Mikuláš na rok 2021 nám byl poskytnut pouze formou vratné zápůjčky, ale 

můžeme si požádat o jeho prominutí. Proběhlo jednání s panem kvestorem, AS bude 

projednávat v listopadu 2021. 

• Na listopadovém jednání AS UK se bude projednávat i návrh dohody financování mezi 

rektorátem a fakultami – FaF a LF. Polovinu by hradila univerzita a polovinu obě fakulty 

rovným dílem. 

• 21. 10. proběhne schůzka na Ministerstvu školství, mládeže a tělovýchovy, kde se 

budou prezentovat oba projekty, jak centrální budova děkanátu, tak i budova fakult. 

K řešení bude i problém se zvyšujícími se cenami stavebních materiálů.  

 

Prof. Šimůnek sdělil i informace od prof. Nachtigala a Ing. Vlčkové, kteří byli z dnešního 
zasedání AS omluveni. 

• V anglickém magisterském studijním programu Pharmacy je zapsáno 73 studentů, z 

toho 10 znovu zapsaných. Ve studijním programu Pharmaceutical Sciences jsou 

zapsaní 2 studenti. 

• Rozhodnutí o výběru úklidové firmy: Proběhla dvě kola výběrového řízení. Vyhrála 

firma Zenova services s.r.o. 

 
Do diskuze se přihlásil Mgr. Marek Kerda, který sdělil, že letos startuje projekt univerzitních 
sportovních lig – basketbalová, florbalová, futsalová atd. Naše fakulta se této ligy bude 
účastnit společně s LF HK pod názvem UK v HK. Mgr. Kerda se dotázal, jestli bude možné 
omlouvat studenty z výuky v případě kolize termínu sportovního utkání a výuky, např. 
praktických cvičení. 
Prof. Šimůnek odpověděl, že studenti, kteří se této ligy budou účastnit a budou reprezentovat 
fakultu, můžou požádat vyučující o omluvení z výuky, ale tuto výuku si musí nahradit v jiném 
termínu např. s jinou studijní skupinou (tzv. podmínečné uvolnění). Dále zmínil případ s 
náhradou výuky na Katedře farmaceutické botaniky ve státní svátek z důvodu odpadnutí 
výuky kvůli imatrikulaci. Tuto informaci doplnila senátorka dr. Hošťálková, na což opět 
zareagoval prof. Šimůnek. 
Senátor Peter Fecske se zeptal, zda se při jednání s panem kvestorem řešila i kolárna. Prof. 
Šimůnek odpověděl, že neví, náplní byla stavba Mephared 2 a Mephared 3 a současná menza 
by mohla sloužit po dostavbě jako sekundární. 
Místopředseda Jan se zeptal, jak je na tom fakulta s přípravou na další vlnu Covid, a zmínil 
absenci ochranných prostředků na fakultě. Prof. Šimůnek zmínil fakultní nastavení, fakulta 
bude apelovat na nošení ochranných prostředků s tím, že již dříve opakovaně osobně apeloval 
na očkování. 
Senátorka AS UK Mgr. Voříšková se otázala, zda již neměla být nová menza součástí Mephared 
2. Pan děkan odvětil, že nikoli (až v Mephared 3), součástí má být pouze větší kantýna. 
 
 
Prof. Štaud: Studijní záležitosti /Farmacie/ 
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• Proběhly imatrikulace, počet zapsaných studentů do 1. ročníku ve studijním oboru 

Farmacie je 236. Z tohoto počtu je několik zahraničních studentů, kteří dobře 

neovládají český jazyk a výuku v češtině si zvolili, aby nemuseli platit školné. Prof. 

Štaud zdůraznil, aby se po těchto studentech striktně vyžadovala komunikace 

a studium v češtině. V případě potřeby bude těmto studentům umožněn přestup do 

studijního programu Pharmacy.  

• Průběžné státní zkoušky: Proběhla schůzka se studenty 3. ročníku, kde byli studenti 

seznámeni s chystanými změnami. V jednání je novelizace Studijního a zkušebního 

řádu UK. 

• Proběhl úvod do studia, jehož současná podoba je více “uvítací” a méně informativní. 

Zde byla sdělena i proticovidová pravidla na fakultě. Byla vytvořena pdf brožura 

„Průvodce nejen pro prváka“, která je umístěna na internetu a bude se průběžně 

aktualizovat. Anketa hodnocení výuky studenty byla spuštěna 11. 10. 2021. Byla 

přidána možnost vyjádření se k činnosti studijního oddělení. 

• Proběhla informace o změně ve správě fakultního Instagramu J. Čechem, který poslal 

členům AS vysvětlující e-mail. 

• Probíhá hodnocení studijního oboru Farmacie na UK. Hodnocení má 11 stupňů, naše 

fakulta už prošla do 9. kola. Byl vytvořen návrh hodnotící zprávy, kde Rada pro vnitřní 

hodnocení nemá připomínky a vysoce hodnotí kvalitu výuky farmacie na FaF UK, jak 

doplnil prof. Šimůnek. 

 
Dotazy a odpovědi: 
Senátorka Hanusová Anna se prof. Štauda zeptala, jestli se na tvorbě brožury pro studenty 
podíleli i samotní studenti, jestli byly brány v potaz jejich návrhy, názory. 
Prof. Štaud odpověděl, že jako editor brožury byl kolegiem děkana určen dr. Kovařík, který 
spolupracoval se všemi odděleními děkanátu s využitím webových stránek a byl požádám, aby 
spolupracoval i se studenty, zejména z 1. ročníku. Protože tvorba brožury probíhala 
o prázdninách, nebylo úplně jednoduché kontaktovat studenty, ale na první straně formuláře 
je odkaz, kde studenti můžou uplatnit svoje návrhy a připomínky.  
Senátorka Hanusová Anna následně apelovala na větší zapojení studentů i čerstvých 
absolventů, aby byla brožura více uživatelsky přátelská. Prof. Štaud navázal, že brožura má 
nahradit dřívější úvod do studia, studenti by ji měli mít k dispozici ideálně již před zápisem. 
Senátorka Hanusová Anna proto navrhla, aby byla brožura celá k dispozici elektronicky na 
webu fakulty.  
Mgr. Kerda navázal s dotazem, zda bude brožura i v anglické podobě včetně specifických 
témat (víza a pojištění). Odpověď – bude, řeší prof. Nachtigal tak, aby sloužila i pro uchazeče 
o studium. 
 
Dr. Vraníková se zmínila, že jako vyučujícímu se jí nedaří podívat na průběžné hodnocení ve 
studentské anketě. Jestli jde o záměr nebo chybu v SISu? 
Prof. Štaud odpověděl, že o tomto problému neví, že společně se studijním oddělením zjistí, 
proč k tomu došlo. 
Doc. Malý vyjádřil domněnku, že od loňského roku je do této hodnotící ankety umožněn 
průběžný přístup jen vedoucímu pracoviště. 
 
Dále se do diskuse přihlásil senátor Peter Fecske s několika dotazy. Nejprve ho zajímala 
problematika digitalizace, zda bude SIS dostupný v mobilní aplikaci. Prof. Štaud zareagoval, že 
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ano, bude změna – SIS 4, ale jde o celouniverzitní záležitost, není to v naší kompetenci. 
Senátorka AS UK Mgr. Voříšková doporučila oslovit IT komisi AS UK. 
Dále se zeptal, zda existuje “plán B” pro státní závěrečné zkoušky, pokud by si studenti ze 3. 
ročníku průběžné státní zkoušky odsouvali až na konec studia. Prof. Štaud odpověděl, že toto 
lze, tyto studenty musíme vyzkoušet, kdy budou chtít, fakulta však bude apelovat na včasné 
plnění. Předseda AS prof. Zimčík doplnil, že není reálné vyzkoušet celý ročník v posledním 
týdnu zkouškového období. Prof. Doležal navázal, že v jeho předmětu bylo termínů dost, ale 
nebyly naplněné. 
 
Senátor Khatibi Seyedmohammad vznesl řadu dotazů k SZZK: zda jsou hodnoceny kredity, jaký 
je na ně počet pokusů, zda je lze zapsat další rok, podruhé či do ISP? Dotazy zodpověděli prof. 
Štaud, prof. Šimůnek a prof. Zimčík.  
 
Dr. Kudláčková poděkovala prof. Štaudovi za současnou podobu úvodu do studia, že se ho 
mohla zúčastnit jako kontaktní osoba pro studenty se specifickými vzdělávacími potřebami, a 
vyslovila přání, aby tomu tak bylo i v dalších letech, což prof. Štaud přislíbil. 
 
 
doc. Roh /Vědecká činnost, doktorské studium, transfer technologií/ 

• Nově nastoupivších doktorandů je 27. 

• Proběhla školení k projektu GA UK v českém i anglickém jazyce.  

• Připravuje se start projektu Cooperatio. 

• Úspěch prof. Vávrové, která získala projekt typu Horizon 2020. 

• Nominace na ceny vyhlašované UK: Na mimořádnou cenu rektora bude navržena Mgr. 

Eliška Voříšková za obětavou práci pro společnost a univerzitu – organizace pomoci 

lékárnám, výborné vědecké výsledky, činnost pro AS. Nominovanými na Bolzanovu 

cenu jsou dr. Rona Karahoda, dr. Hana Bavlovič Piskáčková a dr. Eliška Kohelová. 

 

Prof. Doležal: Vnější a mezinárodní vztahy fakulty 
Oblast vnějších vztahů  

• Pokračuje propagace fakulty na SŠ – dopisem s vloženými brožurami o termínech DOD 

a JJUK na fakultě bylo osloveno přes 500 gymnázií a středních zdravotnických škol v ČR 

i na Slovensku, během října bylo realizováno 6 prezentací našich studentů na SŠ. Jedna 

proběhla také na Slovensku, probíhají exkurze studentů SŠ na fakultě. Nárůst počtu 

fakultních škol. 

• Byl spuštěn propagační web UK www.nakarlovku.cz  

• 5 termínů Dne otevřených dveří (fyzicky proběhne 11. 11., zbylé budou online) a 

Jednodenní juniorské univerzity (2 prezenční, 3 online). Bylo vytvořeno logo na dresy 

pro společný tým sportovců z FaF UK a LF HK UK (UK v HK).  

• Připravuje se Univerzita třetího věku. 

 
Oblast mezinárodních vztahů: 

• Aktuální nabídky stipendií zveřejněny na intranetu, zveřejněn newsletter UK Point.  

• Fond mobility – žádosti budou schválené v krátké době.  

 

Dotazy a odpovědi 

http://www.nakarlovku.cz/
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Místopředseda Tomáš Jan položil otázku k zápisu kolegia děkana č.16 (schůzka se zástupci 
BENU a problematiky praxí), v jakém duchu proběhla jednání se zástupci řetězce BENU 
ohledně odborných praxí a zda studenti mají být nějak zneklidněni. 
Prof. Doležal odpověděl, že firma oslovila jeho a paní tajemnici, ale že veškerá komunikace 
ohledně praxí by měla být vedena přes Katedru klinické a sociální farmacie, kterou ale dále 
firma BENU nekontaktovala. 
 
Dr. Kudláčková doplnila informace o Univerzitě 3. věku, že kurz lukostřelby již probíhá třetí 
týden (pokročilí i začátečníci). 
 
Živá diskuse se vedla ohledně společného loga pro společné sportovní týmy FaF UK a LK UK. 
Dr. Babica se zeptal, kde bude logo zveřejněno. Prof. Doležal odpověděl, že vyjde zpráva na 
intranetu. Následně své názory a postřehy sdělili prof. Šimůnek, který má rezervované 
stanovisko (nesprávné zjednodušení, výsledek není zcela jistý), Mgr. Kerda (oficiální název je 
FaF a LF UK v HK, dále vysvětlil organizaci týmů), dr. Hošťálková (má plzeňská fakulta stejnou 
zkratku?) a opět prof. Šimůnek. Senátorka AS UK Mgr. Voříšková podotkla, že by byla možná 
změna názvu na Mephared UK, s čím pan děkan souhlasil. 
 
prof. Solich: Vnitřní záležitosti, evropské projekty a strategický rozvoj fakulty 

• Informace o vypsání projektů GAČR, novinkou jsou možné projekty s Polskem. 

• Uskutečnily se výjezdní zasedání projektů InoMed a STARSS, v rámci druhého se 

připravuje hybridní mezinárodní konference na začátek prosince 2021. 

• FAFÍK: Změnil se nájemce budovy, ve které je dětská skupina umístěna, jedná se o 

nových podmínkách – schůzka proběhne v polovině listopadu. 

• Horizon Europe: Bylo vypsáno několik výzev na Horizon Europe, jejich uzávěrka je 

v dubnu 2022.  

• Přijetím projektu Horizon 2020 prof. Vávrové byl splněn 3. indikátor projektu EFSA-

CDN. 

 
Dotazy a odpovědi: 
Místopředseda AS doc. Krátký se zeptal, zda má fakulta v případě Fafíku “plán B” pro případ, 
že se nedohodne s novým majitelem. Prof. Solich zevrubně popsal situaci a její vývoj. Náhradní 
plán již je, řešil se již v souvislosti s možným ukončením financování dětských skupin státem 
letos na jaře, státní podpora bude nakonec pokračovat i po únoru 2022. V současných 
prostorách bude moci jistě zůstat do léta 2022, pokud by nedošlo k dohodě, bude 
rekonstruována část Zámostí, nad čímž se uvažovalo již na jaře, t.č. je to však pozastaveno 
kvůli kolizi s plány KTV na přestavbu na tělocvičny. Výhledově bude Fafík přesunut do budovy 
Mepharedu. 
 
Dr. Kudláčková se zeptala, jak pokračují jednání o části pozemku u retenční nádrže na BZLR. 
Prof. Solich odpověděl, že se čeká na vyjádření Ministerstva obrany ČR, kterému tato část 
pozemku patří. Správní oddělení komunikuje s Agenturou hospodaření s nemovitým 
majetkem, jak doplnil Ing. Klik. Jednání je velmi pomalé. Dr. Kudláčková navrhla, zda by za 
fakultu nemohl jednat rektorát či se angažovat pan rektor. Prof. Šimůnek sdělil, že principiálně 
mohl, ale vzhledem k tomu, že se nyní nejedná o prioritu fakulty, by ho zbytečně nezatěžoval. 
Prof. Solich podotkl, že fakulta by to měla mít sice zkonsolidované, ale není to urgentní, 
protože pro běžný provoz ZLR to není potřeba. 
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Doc. Kučera se zeptal, zda již byla vyřešena jistá tajná věc při stavbě Mepharedu 2. Prof. 
Šimůnek odpověděl, že snad již ano a stran Ministerstva obrany ČR by již neměly být žádné 
komplikace. 
 
Senátor Fecske Peter se dotázal, jestli by bylo možné koupit dvě mikrovlnné trouby pro 
potřeby studentů na fakultě. 
Prof. Šimůnek nákup mikrovlnných trub podpořil, zajistí Ing. Vlčková. 
 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 
 
 
5. Informace z AS UK a komisí AS UK (představila senátorka AS UK Mgr. Voříšková) 
 

• Proběhla debata s kandidáty na funkci rektora UK. Tato debata je ke shlédnutí na 

univerzitním účtu YouTube. 

• 22. 10. 2021 proběhne volba rektora UK.  

• Volby do AS UK: Nominace je možné podávat do 1. 11. 2021 k rukám předsedy volební 

komise dr. Petra Matouše. Volba bude probíhat online formou 9. a 10. 11. 2021. Budou 

se vybírat 2 zástupci z řad akademických pracovníků a 2 zástupci z řad studentů. 

• Fond Mikuláš: Finanční prostředky budou FaF UK a LFHK UK poskytovány pouze 

formou vratné zápůjčky, ale v případě finančních potíží způsobených výstavbou 

kampusu MEPHARED II, můžou obě fakulty žádat o změnu této půjčky nebo její části 

na nevratný příspěvek. Splatnost zápůjčky 40 mil. byla prodloužena o další 2 roky. 

• Pivovar U Supa, kterému UK pronajímala své prostory, vlivem koronavirové situace 

zkrachoval. Nyní se řeší, zda bude UK odkupovat mobiliář tohoto pivovaru. 

• Na UK bylo letos přijato o 30 % více uchazečů oproti minulému roku 2020. Bylo podáno 

820 odvolání proti výsledku přijímacího řízení, vyhověno bylo jednomu. 

• Prostředky poskytované MŠMT na stipendia pro postgraduální studenty nebudou 

navyšovány.  

• Proběhne elektronický audit budov UK v rámci udržitelného rozvoje. Nově budované 

stavby jsou plánovány jako ekologicky neutrální. 

• 17. 11. 2021 proběhne vzpomínková slavnost na Albertově. Proběhne i slavnostní 

koncert ve Velké aule Karolina. 

• 21. 12. 2021 se bude konat vánoční koncert UK.  

• 14. 1. 2022 proběhne ples UK. 

 

Místopředseda AS Jan doplnil informaci o nových varhanách v Karolinu a o příručce UK pro 

studenty Jak se vyhnout plagiátorství, kterou nechal též kolovat. 

 

Mgr. Kerda se zajímal o průběh a výsledky jednání ohledně pivovaru U Supa, na což přítomní 

senátoři odpověděli. 

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 
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6. Projednání Podmínek pro přijímací řízení pro studium v doktorských studijních 

programech na FaF UK pro akademický rok 2022/2023 
 
Tento materiál byl už AS FaF UK projednáván a následně byl zaslán na rektorát k finálnímu 
odsouhlasení. Materiál byl projednán studijní komisí AS a nevzešly k němu žádné připomínky, 
a to ani od jednotlivých senátorů. 
 
Hlasování: 23-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schvaluje předběžné podmínky pro přijímací řízení pro akademický rok 
2022/2023 pro studium v doktorských studijních programech. 
 
 
7. Volba kandidáta na funkci děkana FaF UK pro volební období 1. 2. 2022 – 31. 1. 2026 
 
Místopředseda AS FaF doc. Krátký přivítal oba kandidáty na funkci děkana FaF UK – prof. 
PharmDr. Františka Trejtnara, CSc., a doc. PharmDr. Jaroslava Roha, Ph.D. Oba kandidáti 
přednesli během jedné minuty svá závěrečná slova a poselství před vlastní volbou. Doc. Krátký 
připomněl zúčastněným senátorům, že senátor je při své volbě zcela nezávislý, je vázán svým 
vědomím a svědomím, nejlepším zájmem fakulty a zodpovídá se jen sám sobě a svému 
svědomí. Poté doc. Krátký předal slovo dr. Kudláčkové, předsedkyni volební komise. 
Dr. Kudláčková vyzvala oba kandidáty na funkci děkana i vedení FaF, aby opustili volební 
místnost. Členové volební komise zkontrolovali volební lístky.  
Dr. Kudláčková sdělila, že volební komise obdržela několik nominačních návrhů, bez nichž by 
se volba nemohla uskutečnit. Pro nominovaného prof. Trejtnara byly 2 nominace, doc. Roh 
získal 4 nominace. 
Po krátké přestávce dr. Kudláčková zahájila volbu.  
Výsledek tajného hlasování: Bylo odevzdáno 23 platných volebních lístků. 
 
prof. PharmDr. František Trejtnar, CSc.  získal 5 platných hlasů 
doc. PharmDr. Jaroslav Roh, Ph.D.   získal 18 platných hlasů 
 
 V souladu s jednacím řádem AS FaF UK byl děkanem FaF UK v prvním kole tajného hlasování 
zvolen doc. Jaroslav Roh.  
Volební komise připraví protokol o výsledku voleb, který bude následně odeslán rektorovi UK, 
předsedovi AS UK a děkanovi FaF UK, jeden originál bude uschován v archívu AS FaF UK. 
Místopředseda AS doc. Krátký poděkoval volební komisi za odvedenou práci. 
Následně byli oba kandidáti a současné vedení fakulty seznámeni s výsledkem voleb. Doc. Roh 
pronesl děkovný projev, prof. Trejtnar pak poděkoval svým podporovatelům.  
 
Závěr: AS FaF UK zvolil doc. PharmDr. Jaroslava Roha, Ph.D., kandidátem na funkci děkana 
Farmaceutické fakulty v Hradci Králové Univerzity Karlovy pro funkční období 1. 2. 2022 – 31. 
1. 2026. 
 
 
8. Různé 
 

Schválení zápisu ze 6. zasedání AS FaF UK ze dne 21. 9. 2021. 

Hlasování: 22-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
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Závěr: AS FaF UK schválil zápis z 6. zasedání AS konaného dne 21. 9. 2021. 
 

 

Schválení zápisu ze 7. (mimořádného) zasedání AS FaF UK ze dne 6. 10. 2021. 

Hlasování: 21-0-0 (ano-ne-zdržel se) 

Závěr: AS FaF UK schválil zápis ze 7. (mimořádného) zasedání AS konaného dne 6. 10. 2021. 
 
Doc. Krátký předal informaci o doplnění Studijní komise AS FaF UK o dr. Vraníkovou, která 

požádala o členství v této komisi. Předsednictvo AS FaF UK jmenovalo dr. Vraníkovou členkou 

této komise ke dni 20. 10. 2021.  

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr AS FaF UK bere na vědomí doplnění Studijní komise AS FaF UK. 
 
Místopředseda AS FaF UK dále připomenul volby do AS UK, zejména podávání návrhů 

na kandidáty předsedovi volební komise dr. Matoušovi, následně otevřel diskuzi v bodu 

Různé. S dalšími dotazy se do bodu Různé nikdo nepřihlásil. 

 

Hlasování: 21-0-0 (ano-ne-zdržel se) 

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

 

Místopředseda senátu poděkoval všem za účast na 8. zasedání AS FaF UK a připomněl termín 

dalšího zasedání, které proběhne 24. 11. 2021 v zasedací místnosti děkanátu od 14 hod. 

 

8. zasedání AS FaF UK bylo místopředsedou doc. Krátkým ukončeno v 17.40 hodin. 

 

Zapsala: Bc. Dana Štěpánová  

 

Ověřili:  prof. PharmDr. Petr Zimčík, Ph.D. 

doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D. 

 

V Hradci Králové 20. října 2021. 
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Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 8. zasedání AS FaF UK dne 20. října 2021 

 
Usnesení 08-1: AS FaF UK schválil program 8. zasedání AS FaF UK. 
Usnesení 08-2:AS FaF UK ustanovil volební komisi pro volbu místopředsedy za studentskou 

komoru ve složení: doc. PharmDr. Iva Boušová, Ph.D., Mgr. Ondřej 
Horáček a PhDr. Zděnka Kudláčková, Ph.D. 

Usnesení 08-3: AS FaF UK zvolil Tomáše Jana místopředsedou za studentskou komoru. 
Usnesení 08-4: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 
Usnesení 08-5: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 
Usnesení 08-6: Akademický senát schvaluje Podmínky pro přijímací řízení pro studium 

v doktorských studijních programech na FaF UK pro akademický rok 
2022/2023. 

Usnesení 08-7: AS FaF UK zvolil doc. PharmDr. Jaroslava Roha, Ph.D., kandidátem 
na funkci děkana Farmaceutické fakulty v Hradci Králové Univerzity 
Karlovy pro funkční období 1. 2. 2022 – 31. 1. 2026. 

Usnesení 08-8: AS FaF UK schválil zápis z 6. zasedání AS konaného dne 21. 9. 2021. 
Usnesení 08-9: AS FaF UK schválil zápis ze 7. (mimořádného) zasedání AS konaného dne 

6. 10. 2021. 
Usnesení 08-10: AS FaF UK bere na vědomí doplnění Studijní komise AS FaF UK. 
Usnesení 08-11: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 
 
 
Zapsal: prof. PharmDr. Petr Zimčík, Ph.D. Ověřil: doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D. 
 


